
Zápis z 37. jednání Školské rady (ŠR) CMGaSOŠPg Brno, Lerchova 63 

Termín konání: 30. 8. 2018, 16:00 – 17:45 hod. 

Přítomni: 

členové Školské rady (ŠR): 

a) jmenováni za zřizovatele: 

Mgr. Ludmila Kadlčíková, s. Františka 

Mgr. Ludmila Šimšíková, s. Hedvika 

Anna Hunčová, s. Simeona 

Mgr. Magdaléna Kratochvílová - s. Immaculata 

b) zvolení zástupci rodičů: 

Mgr. Veronika Hanáková 

Mgr. Pavla Míčková 

c) zvolení zástupci učitelů: 

Mgr. Ladislav Zemánek  

PhDr. Ludmila Svrčulová 

Mgr. Vojtěch Veselý 

Mgr. Terezie Lípová 

d) zvolení zástupci studentů 

Andrea Hungrová (Pg) 

 

Nepřítomni: 

Prokop Štěpánek (G) 

 

Hosté: 

Ředitel školy - Mgr., MgA. et MgA. Štěpán Policer 

Zástupce ředitele školy – Mgr. Marie Javorová 

 

 

Program: 

1. Přivítání. Modlitba 

2. Diskuze a schválení potřebných dokumentů 

3. Nový školní právník 

4. Koncepce školy 

5. Různé 

6. Ukončení a rozloučení 

 

ad1) 

Ředitel školy přivítal přítomné, společnou modlitbu k zahájení vedla s. Simeona. 

ad2) 

a) Školní řád 

ZŘ Marie Javorová velmi podrobně seznámila s aktualizací Školního řádu. Proběhla krátká diskuze a 

poté schválení. Všechny navrhované změny ve Školním řádu byly hlasováním všemi přítomnými 

členy schváleny, včetně doporučení: úplný zákaz používání mobilů ve škole. 

b) Školní vzdělávací program 

Navržené změny ve Školním vzdělávacím programu byly všemi přítomnými členy schváleny. 

c) Mzdový předpis 

Ředitel školy objasnil změny v mzdovém předpisu. Vyzdvihl, že zvláště pozitivně jsou zhodnoceny 

aktivity pedagogů pro studenty nad rámec povinností. 

ad3) 

S. Františka informovala o uzavření smlouvy s novým školním právníkem – JUDr. František Severin. 



ad4) 

Ředitel školy seznámil s Koncepcí školy, tzv. VIZE 2020, která má 5 oblastí a zapojilo se do ní 17 

pedagogů: 

I. oblast PEDAGOGICKÁ 

II. oblast EKONOMICKÁ a MATERIÁLNĚ TECHNICKÁ 

II. oblast INSTITUCIONÁLNÍ A SPRÁVNÍ 

IV. oblast PERSONÁLNÍ  

V. oblast INFORMAČNÍCH SYSTÉMŮ A KONTAKTŮ S VEŘEJNOSTÍ 

ad5) 

Poděkování za spolupráci Terezii Lípové a Andrey Hungrové. 

Prosba řediteli školy o vyhlášení doplňkových voleb do Školské rady. 

Prohlídka celé školy, včetně prostor, kde probíhá velká rekonstrukce. 

 

 

ad6)  

Předseda všem popřál hodně sil a pohody do dalších dnů. 

V přátelské atmosféře bylo 37. jednání Školské rady zakončeno. 

 

V Brně 31. 8. 2018  

 

Zápis zpracovali: 

Mgr. Ladislav Zemánek, předseda ŠR, 

PhDr. Ludmila Svrčulová, místopředsedkyně ŠR 


